



Majlis  
Hari Kualiti  
18 Mei 2011  
Dewan Besar UTeM 2011

Noorlizawali

Azlaria





Alhamdulillah, bersyukur ke hadirat Allah kerana dipilih sebagai salah seorang penerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang (APC) Saya memulakan perkhidmatan di UTeM pada tanggal 28 Januari 2003 sebagai Pustakawan di Pejabat Perpustakaan dan ditempatkan di Unit Persekitaran, mal dan bertanggungjawab mengutuskan, pembaikan, jml bercekak dan angka an dala a perpustakaan. Kini, saya telah di tempatkan di Unit Pengurusan merupakan antara unit yang terpenting di dalam pengurusan perpustakaan yang melibatkan proses mengkolaborasi semua jenis bahan yang diperolehi merentasi sembilan bidang perkhidmatan yang sambilan.

Saya telah menjadi Ahli Jawatankuasa Sambilan (ibu bapa untuk Majlis Konvokasyon UTeM selama 8 tahun berturut-turut. Selain itu, saya terlibat dalam penyediaan dokumen Sistem Pengurusan Kualiti (SPK) ISO 9001 : 2008 di peringkat perpustakaan. Saya juga turut membantu mengayuh program Festival Membaca sebagai Naib Bendaharu juga pernah menyandang jawatan Setiausaha dan Bendaharu untuk Kelab UTeM di perpustakaan. Dalam bidang sukan pula saya telah menyertai bola tampar dalam sukatan Antara Jabatan.

Utapan setinggi-tinggi selama ini kearah Kelas Pustakawan, Simpanan Gelasa Pustakawan dan semua staf perpustakaan yang telah banyak mematu, disengahi, tunjuk ajar dan kejasama yang baik dalam membantu mematu tugas yang diertanggungjawabkan oleh universiti. Tidak lupa juga kepada suami dan anak-anak tersayang yang telah menjadi tulang belakang sepanjang perkhidmatan di UTeM. Semoga dengan anugerah ini, saya akan lebih bersemangat untuk terus membina segala keharmonian yang ada dan akan terus cemerlang ng apa mada ada di dalam.

**Fauziah Hassan**

Perpustakaan

Sayamula berkhidmat di UEM pada 22 Mac 2004 sebagai Pembantu Am Pejabat dan ditempatkan di Pejabat Perpustakaan. Saya melaksanakan tugas di dua lokasi Pejabat Perpustakaan iaitu di Kampus Bandar dan Kampus Indah dalam urusan mengambil hasil kutipan wang kaunter pinjaman antara Perpustakaan dan surat menyurat. Disamping itu, saya memberikan sepenuh kerjasama dan komited dengan tugas dan tanggungjawab yang diberikan kepada semua pihak.

Dari segi pencapaian saya terlibat dengan program-program seperti Majlis Hari Raya, Az'lan UEM Festival Membaca dan aktiviti kemasyarakatan serta keahlianan. Saya juga aktif dalam aktiviti kesukan dan mewakili pejabat Perpustakaan dalam sukan antara Jabatan seperti karom, badminton, lutan dan akrotropi.

Ahamdulillah atas anugerah yang diberikan dan berharap anugerah ini menjadi insipias saya untuk terus berkhidmat dengan lebih cemerlang. Terima kasih kepada keluarga tercinta, ketua pustakawan, timbalan ketua pustakawan kanan dan kakitanganya yang memberi tunjangan serta dorongan semasa ini.

## **Amir Hafzuddin bin A. Bakar**

Pembantu Am Pejabat

